
Tacopina: Chcemy zrobić jeden z najlepszych klubów na świecie

News - ASRoma.pl

Kolejny sezon kończy się fatalnie, jeszcze gorzej niż poprzedni. Jedne

oczko wyżej w tabeli nie wniosło nic, a dodatkowo Giallorossi przegrali

finał Coppa Italia z Lazio. Rozczarowania rozstrzygnięciem tego meczu nie

kryje również wiceprezydent Romy, James Tacopina.

 

- Niedzielna porażka była straszna. To był jeden z najgorszych wieczorów w moim

życiu. Ja i moje dzieci byliśmy rozbici na koniec, podobnie jak gracze w szatni.

Oglądanie naszych kibiców płaczących zrobiło mi źle na sercu. Wszyscy mamy ten

sam cel: praca, aby doprowadzić Romę do poziomu, na jaki zasługuje. Zawsze

mówiliśmy: zrobić z Romy jeden z najlepszych zespołów na świecie. Popełniliśmy

błędy, jak wszyscy. W tym roku spodziewaliśmy się co najmniej powrotu do Ligi

Mistrzów. Jesteśmy jednak nadal na początku projektu przygotowanego na wiele lat.

Nadal będziemy pracować dzień po dniu z pasją. Allegri? Nie mogę powiedzieć nic

na ten temat, musicie pytać Allegriego i Sabatiniego - wyjaśnił w wywiadzie dla 

Gazzetta dello Sport.
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